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Abstract:

The purpose of this study is to look into the role of financial policy in attracting
foreign direct investments in Algeria between 2000 and 2019 while Considering
the benefits of foreign investment for developing countries, such as the
introduction of modern technology, the creation of job opportunities, and the
provision of a financing tool. In order to attract these investments, Algeria
worked on formulating an adequate fiscal strategy (tax policy and expenditure
policy), issuing rules, legislation, stimulating facilities, and providing various
assurances.

Key words: Foreign direct investment, fiscal policy, investment climate, tax
incentives.

Résumé :

Le but de cette modeste recherche est d’étudier le rbéle de la politique
financiére dans I’aspiration des investissements étrangéres lancé en Algérie
durant la période 2000-2019 et les avantages des investissements étrangéres
pour les pays en voie de développement comme le transfert des nouvelles
technologies et la création des opportunités et un moyen de financement.

Afin d’attirer ces investissement I’Algérie a adopté une politique financiere
adéquate ansai que des lois et des législatifs et des facilités motivantes en
donnant des différentes assurances.

Mots clés : investissement étranger direct , politique financiére atmosphere, les

motivations .
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